
Зоран Кесић: Подржавам акцију #DaSeVidiN1, прилози новинара са те телевизије су "репроматеријал" и "благо" за моју емисију
субота, 25 јануар 2020 18:39

 Аутор емисије "24 минута" Зоран Кесић подржао је акцију #DaSeVidiN1 јер су, како је
рекао, прилози новинара с ТВ Н1 "репроматеријал" и "благо" за његову ауторску емисију.

  

  "Подршка наше емисије и моја лична телевизији Н1 подразумева се...па богами већ
годинама. Тешко бисмо постигли овакав успех са наших '24 минута' да није прилога
сјајних колега са Н1 који су нам право благо и репроматеријал за нашу фину обраду. Тим
пре што масу ствари које желимо да обрадимо можемо да пронађемо и видимо само на
Н1", написао је Кесић на друштвеним мрежама.   

Због тога, каже, није му чудна жеља да се "нешто квалитетно, објективно и
професионално утули и сакрије".

  

"Наше је, међутим, да инсистирамо, запнемо и досађујемо - да се види", поручио је Кесић.

  

Емисија "24 минута" почеће од фебруара да се емитује на Телевизији Нова С.

  

Нова С, као и Н1, део су Јунајтед медија.

  

Ако мислите да Н1 треба да буде доступан у свим кабловским системима, па и у оним
које контролише држава, кажите нам видео поруком зашто уз #DaSeVidiN1.
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